



DECLARATIONS:

إعلانات:

1. Fees to be paid in full prior to the agreed starting date.
2. Refund Policy:
-Once Fees paid and child does not attend the Nursery within 1 month, admin cost of AED 1000 and Medical, Books, Art & Craft fees of AED 700 will be deducted. The tuition fee will be refunded.
-Within 15 days of joining the Nursery, 50% of tuition fee will be refunded & admin cost of AED 1000 and Medical, Books, Art & Craft fee of AED 700 will be deducted. No refund after 15 days of joining school.
3. Management reserves the right to implement changes to the fees and curriculum from time to time as the circumstances may require.
4. Deposit shall not be refunded back to parent in case one month notice is not given prior to child leaving the nursery. Deposit should be collected within one month of child leaving the nursery. Beyond that period the deposit will not be refunded.
5. The decision of the Management shall be final.
6. Late payment fees will incur additional late payment fee on top of the outstanding amount.
7. Not to hold Toddlers International Nursery responsible for any illness, accidents or injury during field trips or on Toddlers International Nursery premises. In case of emergency, the school may call the family physician or any other available physician to examine the child. (Without such permission, the school assumes no responsibility for emergency medical attention).
8. If a child falls ill during a session the nursery will contact the parent. If a child has any illness they should not be brought to the nursery until the illness, incubation period has passed. If the child is absent for more than 3 days medical certificate will have to be produced.
9. To indemnify and keep indemnified the Nursery in respect of any loss or damage to the property belonging to or in custody of the Nursery caused by the child.
10. Management reserves the right to retain the Work Books/ Activity books/ Any material used by the students in class.
11. I agree to my child's photograph appearing in any of Toddlers International Nursery brochures or publications.

١. الرسوم التي يجب دفعها بالكامل قبل تاريخ البدء المتفق عليه.

٢. سياسة رد الأموال:

مرة واحدة تدفع الرسوم والطفل لا يحضر الحضانة في غضون ١ شهر، وتكلفة المشرف من ١٠٠٠ درهم و رسوم طبية و كتب و فنون و حرفية بقيمة ٧٠٠ درهم. ال سيتم رد الرسوم الدراسية.

- في غضون ١٥ يوما من الانضمام إلى الحضانة، ٥٠٪ من رسوم توتيون سيتم ردها و أمين سيتم خصم رسوم بقيمة ١٠٠٠ درهم ورسوم طبية، وكتب، ورسوم فنية و حرفية بقيمة ٧٠٠ درهم.

- لا استرداد بعد ١٥ يوما من الانضمام إلى المدرسة.

٣. تحتفظ الإدارة بالحق في تنفيذ التغييرات على الرسوم والمناهج الدراسية من وقت لآخر حسب ما تقتضيه الظروف.

٤. لا يجوز رد الوديعة إلى الوالد في حالة عدم إعطاء إشعار شهر واحد قبل مغادرة الطفل الحضانة. يجب أن يتم تحصيل الإيداع خلال شهر واحد إبنة، الترك، ال التعريف، نورسري. بعد هذه الفترة لن يتم رد مبلغ الإيداع.

٥. يكون قرار الإدارة نهائيا.

٦. رسوم الدفع في وقت متأخر سوف تكبد رسوم إضافية في وقت متأخر الدفع على رأس المعلقة كمية.

٧. عدم عقد الأطفال الصغار الحضانة الدولية مسؤولة عن أي مرض أو حوادث أو إصابة أثناء الرحلات الميدانية أو في مبنى الحضانة الدولية للأطفال الصغار. في حالة في حالات الطوارئ، يمكن للمدرسة استدعاء الطبيب الأسرة أو أي دولة أخرى متاحة طبيب لفحص الطفل ... (بدون هذا الإذن، لا تتحمل المدرسة أي المسؤولية عن العناية الطبية الطارئة).

٨. في حالة إصابة طفل بالمرض خلال الدورة، سنتصل الحضانة بالوالد. إذا كان الطفل لديه أي مرض لا ينبغي أن تقدم إلى الحضانة حتى المرض، حضانة وقد مرت فترة. إذا كان الطفل غائبا أكثر

ثم ٣ أيام وسيتم توفير شهادة طبية

٩. تعويض وتعويض الحضانة عن أي خسارة أو ضرر وهي ملكية تابعة لحضانة الأطفال أو في حضانة الطفل.

١٠. تحتفظ الإدارة بالحق في الاحتفاظ بكتب العمل / كتب النشاط / أي المواد المستخدمة من قبل الطلاب في الصف.

١١. أوافق على صورة طفلي التي تظهر في أي من الأطفال الصغار الدولية كتيبات أو منشورات حضانة.

يشهد الموقع أدناه أن ما يلي مقبول له:

* The Undersigned certifies that the following are acceptable to him/her:

* يشهد الموقع أدناه أن كل جزء من التطبيق والمعلومات المدرجة

* The undersigned certifies that each part of the application and the information inserted herein has been carefully read and is true and correct.

هنا تم قراءة بعناية وصحيح وصحيح.

* أتأكد من أنني قد قرأت وفهمت وقبلت البيانات المذكورة أعلاه.

توقيع: _____ التاريخ: _____ SIGNED: _____ DATE: _____

الاسم: _____ NAME: _____